
Fra: Marte Hagen Eriksrud
Sendt: onsdag 18. mars 2020 10.03
Til: Atle Maalen
Kopi: post@nappanebaatlag.no
Emne: SV: Kommuneplanen sin arealdel -Nappevika småbåtanlegg -

avgrensning

Hei,
Vi har forståelse for at dere er utålmodige. Planforvaltning er godt kjent med deres ønske om
fortgang i saken. Noe annet har jeg dessverre ikke å melde om saken, men skjønner godt at dere tar i
bruk de kontaktene dere har.

Marte Hagen Eriksrud | Rådgjevar på plan og analyse

Telefon: 563 75 637

Innbyggjarservice: +47 56 37 50 00
www.alver.kommune.no

Fra: Atle Maalen <atle@maalen.net>
Sendt: torsdag 12. mars 2020 19.11
Til: Marte Hagen Eriksrud <marte.hagen.eriksrud@alver.kommune.no>
Kopi: post@nappanebaatlag.no
Emne: Re: Kommuneplanen sin arealdel -Nappevika småbåtanlegg -avgrensning

Hei Marte!

Jeg har vært i kontakt med kommunen vedr. fremdrift i denne saken, og spesielt ift. oppheving av
reguleringsplanen for Nappane, Gnr. 129 Bnr. 5 og senere utskilte parseller, planid. 1263-19012007,
som er rekkefølgekrav fra Fylkesmannen.
Tilbakemeldingen fra kommunen er at de ikke har kapasitet til å arbeide med denne saken nå.

Det er selvfølgelig skuffende da vi hadde håpet og trodd at dette arbeidet kunne komme igang før
kommunesammenslutningen slo inn for fullt.
Når det ikke har skjedd, har vi forståelse for at kommunen har mye på bordet nå, men håper at straks
det er rom for det så starter kommunen dette arbeidet.

Vi forsøker å appellere til de kontakter vi har i kommunen å hjelpe oss med å få denne saken
prioritert.

Mvh
Atle Maalen
Nappane Båtlag

Hei,
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Viser til telefonsamtale i dag. For å være på den sikre siden; vedlagt er den 
avgrensningen vi nå legger inn i plankartet. Fint om du kan gi meg en bekreftelse på 
at dette er i tråd med din forståelse.  
  
Arealet som blir lagt inn er på 7,5 daa.  
  
I konsekvensutgreiinga har vi lagt inn tekst om inntil 8 naust. Teksten er vel egentlig 
koplet til det utvida arealet på land som dere har spilt inn, og som jeg altså ved ein 
feil ikke la inn. Innenfor det arealet som nå er lagt inn er det gjerne ikke plass til så 
mange naust. Har dere noen planer om etablering av naust her, eller er det kun 
småbåthamn dere ønsker? 
  
  
Mvh  

Marte Hagen Eriksrud | Arealplanleggjar 
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